
Protokół nr 33/2017

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń

z dnia 25 stycznia 2017 r.

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 1630, zakończyło o godz. 1830

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ]

Przewodnicząca komisji  sprawdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała

następujący porządek obrad:

1. Otwarcie Komisji Budżetu i Finansów;
2. Przegląd  gospodarki  finansowej  jednostki  organizacyjnej  Miasta  Luboń  –  Szkoły

Podstawowej nr 1 za rok 2016.
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń

na rok 2017.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

miasta Luboń na lata 2017 – 2027;
5. Przyjęcie protokołu nr 30.
6. Wolne głosy i wnioski.

Ad. 1

          Zebranych na komisji KBiF powitała przewodnicząca  radna Katarzyna Ekwińska.

Komisja odbyła się w Szkole Podstawowej nr 1 w Luboniu, która powitała członków komisji

oraz dyrektora placówki pana Grzegorza Aniołę oraz panią Anetę Nawrocką – księgową. O

godzinie 17.15 komisja przeniosła obrady do Urzędu Miasta.

Ad. 2

Zestawienie wykorzystania środków finansowych SP 1 przedstawiła księgowa placówki  pani 
Aneta Nawrocka.
Dyrektor G. Anioła:
Szkoła posiada dźwig osobowy, więc w ramach remontów w 2016 r. budynek został 

przystosowany do wymogów PPOŻ, aby oddział przedszkolny mógł przyjąć dzieci 

niepełnosprawne ruchowo ( koszt 5742,87 zł)



Założono nową instalację odgromową ( koszt 4790,00 zł). Wyremontowano sale lekcyjne, 

założono nowe drzwi ( koszt 13762,00 zł). wymieniono również wentylator palnika 

gazowego, pompę C.O.  oraz zamontowano zawory termostatyczne w salach.

Pytanie radnego: Czy w 2016 roku UM finansował jakieś remonty na terenie placówki?

Odpowiedź: Tak, właz na strych.

Pytanie radnego: Czy p. Dyrektor posiłkuje się osobą, która nadzoruje remonty na terenie 

placówki?

Odpowiedź: Tak, inspektor nadzoru budowlanego- Małgorzata Piwońska.

Pytanie radnego: Czy ujawniły się jakieś defekty w czasie użytkowania nowej części szkoły?

Odpowiedź: Tak, wadliwie wykonane pierzenie na łączniku i źle obliczona przepustowość rur

spływowych.

Pytanie radnego: jakie remonty SA najbardziej pilne na terenie placówki?

Odpowiedź: Dostosowanie szkoły do wymogów nowej reformy – gabinety przedmiotowe.

Ad. 3

Zmiany uchwały budżetowej  Miasta  Luboń na  rok 2017 wraz z  dwoma autopoprawkami

przedstawił członkom komisji pan Mirosław Stromczyński – skarbnik miasta.

Projekt zmiany uchwały zastał poddany pod głosowanie:
W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych:
Za – 5 radnych
Przeciw – 0 radnych
Wstrzymało się – 0 radnych.
Projekt zmiany uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.

Ad.4
Zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej miasta Luboń na lata 2017 – 2027 przedstawił

członkom komisji pan Mirosław Stromczyński. 

Zmiany dotyczą wykazu przedsięwzięć (przeniesienie środków na budowę Domu Włodarza),

odbieranie  odpadów  z  nieruchomości  zamieszkałych  i  niezamieszkałych  –  dopisanie  do

wykazu przedsięwzięć WPF (umowa na 3 lata). Do WPF dodano usługę „In house”.

Projekt uchwały zastał poddany pod głosowanie:
W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych:
Za – 5 radnych
Przeciw – 0 radnych



Wstrzymało się – 0 radnych.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.

Ad.5.
Głosowanie za przyjęciem protokołu nr 30: 

Za – 5 radnych
Przeciw – 0 radnych
Wstrzymało się – 0 radnych.
Komisja przyjęła protokół nr 30.

Załączniki:

1. Lista obecności;

       Sekretarz                                Przewodniczący

Karolina Wilczyńska - Kąkol                             Katarzyna Ekwińska


